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Dnia 14 listopada 2024 r. o godzinie 14:00 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo odbyło się posiedzenie 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Członkowie komisji spotkali się  w celu omówienia i wydania opinii w sprawie 

petycji nr RRGP.152.8.2024 która wpłynęła w dniu 24 września 2024 r. do Urzędu Gminy w sprawie „ ujęcia  

w budżecie gminy Krzemieniewo w roku 2025 montażu dodatkowych słupów z oprawami na drodze gminnej  

w m. Bojanice”  

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Aleksandra Kolasińska  – Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

która zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków komisji i gości. 

2. Omówienie petycji nr RRGP.152.8.2024 z dn. 24.09.2024 r. oraz wydanie opinii. 

3. Zakończenie. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy 

Krzemieniewo oraz protokolantka, zgodnie z listą obecności. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków komisji i zaproszonych gości 

Pani Aleksandra Kolasińska powitała obecnych członków komisji, zaproszonych gości oraz protokolantkę. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad 2. Omówienie petycji nr RRGP.152.8.2024 z dn. 24.09.2024 r. oraz wydanie opinii. 

Przewodnicząca Komisji nadmieniła, że członkowie Komisji zostali odpowiednio wcześniej zapoznani z treścią 

petycji. Oddano głos Pani Joannie Nowackiej – Zastępcy Wójta Gminy, w celu przedstawienia stanowiska Władz 

Gminy. Pani Joanna wyjaśniła, proces planowania tego typu inwestycji. Przedstawiła  

i omówiła wnioski, które wpłynęły wcześniej do Urzędu, co do których poczyniono już kroki. Radni zostali 

zapoznani z planowanymi pracami inwestycyjnymi. Pani Joanna po krótce omówiła każdą inwestycję wskazując 

na zakres prac, zakładany termin realizacji oraz miejscowość realizacji. Wywiązała się dyskusja. Pani Joanna 

nadmieniła także, że ujęcie inwestycji zaproponowanej przez adresata petycji jest zasadne i możliwe do realizacji 

jednakże w związku z przedstawioną wcześniej informacją realizacja ta nie nastąpi w roku 2025.  Członkowie 

Komisji podziękowali za złożone wyjaśnienia. Radni zapytali skąd miałaby być pociągnięta linia oraz ile lamp 

wnioskodawca zakłada postawić. Pani Joanna pokazała plany i wyjaśniła, że chodzi najprawdopodobniej  

o postawienie jednej lampy. Radny Marcin Kmieć zaproponował montaż lampy solarnej. Pani Joanna wyjaśniła, 

iż inwestycja nie jest opłacalna. Radny Kamil Biernaczyk zauważył, że Sołectwo mogło zabezpieczyć część 

środków z Funduszu Sołeckiego. Pani Joanna wyjaśniła, że Sołectwo zabezpieczyło środki na budowę oświetlenia 

ale w innym miejscu. Radni zgodnie uznali, iż inwestycja zostanie zrealizowana zgodnie z zaplanowanym 
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harmonogramem prac, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Dodatkowo Przewodnicząca Komisji 

zobowiązała Władze Gminy do przekazania adresatowi petycji harmonogramu prac.  

Ponieważ więcej uwag i pytań nie wniesiono komisja przeszła do zredagowania opinii. 

Komisja wspólnie zredagowała treść opinii, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Jako potwierdzenie 

wspólnie wypracowanego stanowiska Radni złożyli własnoręczne podpisy pod dokumentem. Opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 3. Zakończenie. 

Ponieważ uwag i zapytań nie wniesiono, a porządek obrad został wyczerpany, Przewodnicząca posiedzenia –

podziękowała wszystkim za spotkanie i tym samym zamknęła posiedzenie.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie 15:00 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI      PROTOKOLANTKA: 

 

 

 

Biernaczyk Kamil (Członek komisji)    …………………………….. 

Busz Bernadeta (Członek komisji)   …………………………….. 

Chwaliszewski Michał (Członek komisji)  …………………………….. 

Kmieć Marcin (Członek komisji)    …………………………….. 

Majchrzak Piotr (Zastępca Przewodniczącej Komisji) …………………………….. 

Ratajski Jerzy (Członek komisji)   …………………………….. 

 

 


